

Heinz-Peter Tjaden
Rua dos Netos 29
PT 9000-084 Funchal

Abtretungserklärung

Ich bin seit Mai 2014 Rentner und habe Anspruch auf eine monatliche Rente, die derzeit 796 Euro netto beträgt. Die November-Rente habe ich bis heute nicht bekommen. Eine Begründung gibt es nicht.

Die Rentenversicherung teilte mir am 8. Dezember 2023 mit: "Wir haben den Rentenservice darüber informiert, dass Sie alle Voraussetzungen für Rentenzahlungen erfüllen. Der Rentenservice hat ja Ihre Rente gestoppt." Nun soll ich mein Geld bekommen. Das könne ein paar Tage dauern.

"Ein paar Tage" war offenbar gelogen.

Wer mir zusagt, mir 700 Euro zu überweisen, dem vermache ich meine November-Rente. Mir droht sonst Schlimmes. Bedacht werden muss, dass es sich bei der Rentenkasse um eine schlechte Schuldnerin handelt. Der Klageweg kann also lang werden.

Heinz-Peter Tjaden

+531 962660031

www.madeiraobserver.eu Aufgelesen 270

21. Dezember 2023

Declaration of Assignment

I have been a pensioner since May 2014 and am entitled to a monthly pension, which is currently 796 euros net. I still haven't received my November pension. There is no justification.

The pension insurance company informed me on December 8, 2023: "We have informed the pension service that you meet all the requirements for pension payments. After all, the pension service has stopped your pension." Now I'm supposed to get my money. This could take a few days.

"A few days" was obviously a lie.

If you agree to transfer 700 euros to me, I will bequeath my November pension to them. Otherwise, I am threatened with bad things. It must be borne in mind that the pension fund is a bad debtor. The legal process can therefore be long.